
P R O T O K Ó Ł 

--------------------------------- 

ze wspólnego  posiedzenia  Komisji Rady Miejskiej w Łazach 

odbytego w dniu  09.05.2022 r. o  godz. 15.00 

w sali narad  Urzędu Miejskiego w Łazach, ul. Traugutta 15 

 

Listy obecności w załączeniu. 

Radni biorący udział w posiedzeniu w zdalnym trybie obrad: 
 
- Krzysztof Furman 
 
Pozostali Radni osobiście uczestniczyli w posiedzeniu Komisji. 
 
Anna Staniaszek -Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach – otwarła posiedzenie                         

i poinformowała, że tematem  jest:  

1. Przedstawienie przez firmę ALBA MPGK Sp. z o.o. prośby o zmianę zapisów 

umowy na odbiór odpadów komunalnych. 

2. Omówienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Łazy za rok 

2021 oraz sprawozdania finansowego Gminy Łazy za rok 2021. 

3. Sprawy bieżące. 

Ad.1. 

Joanna Popczyk - Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Lokalowej i Ochrony 

Środowiska powiedziała, że na dzisiejsze wspólne posiedzenie komisji zaproszony 

został Pan Michał Niemczyk - prokurent firmy ALBA MPGK Sp. z o.o. w związku                 

z otrzymanym pismem od firmy ALBA MPGK Sp. z o.o. o zmianę umowy dotyczącą 

zapisu waloryzacyjnego w umowie. Następnie poprosiła Pana Michała Niemczyka         

o przedstawienie wyjaśnień radnym. 

Prokurent firmy ALBA MPGK Sp. z o.o.– Michał Niemczyk powiedział, że do tutejszego 

urzędu firma wystąpiła z wnioskiem o zmianę umowy obejmującą odbiór                                

i zagospodarowanie odpadów komunalnych na terenie Gminy Łazy, która została 

podpisana we wrześniu 2021 roku. Powodem złożenia takiego wniosku jest 

nadzwyczajna zmiana stosunków gospodarczych: 

- okoliczności faktyczne - wzrost kosztów, wzrost poziomu inflacji, ceny paliwa, które 

maja bezpośredni wpływ na realizację usług; 

- okoliczności prawne – ustawa prawo zamówień publicznych art. 455 ust.1 pkt 4, 

wymaga zatem ustalenia, że konieczność modyfikacji kontraktu wywołana jest 

okolicznościami, których nie można było przewidzieć, pomimo dochowania przez 



zamawiającego należytej staranności w procesie przygotowania postępowania                

o udzielenie zamówienia publicznego. 

Pan Michał Niemczyk szczegółowo omówił propozycję zmiany zapisów w umowie. 

Radni podczas dyskusji pytali o: 

- dofinansowanie unijne, rządowe do pokrycia strat; 

- zmiany umowy w innych gminach; 

- zmianę stawek za śmieci; 

- wskaźniki inflacji a zapisy w umowie; 

- surowce wtórne przy segregacji śmieci; 

 

Po przeanalizowaniu przedstawionych propozycji zmian Rada Miejska w Łazach 

nie zgodziła się ze zmianą w zapisach umowy. 

Ad.2. 

Anna Furman – Zastępca Skarbnika Gminy – omówiła sprawozdanie  roczne                     

z wykonania budżetu Gminy Łazy za rok 2021 oraz sprawozdanie finansowe za 2021 

rok. 

- sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok, 

- informacja o stanie mienia komunalnego, 

- sprawozdanie z działalności Biblioteki Publicznej za 2021 rok, 

- sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Kultury w Łazach za 2021 rok. 

Radni Rady Miejskiej w Łazach zapoznali się z przedstawionym sprawozdaniem                       

z wykonania budżetu Gminy Łazy za 2021 rok oraz sprawozdaniem finansowym za 

2021 rok. 

Małgorzata Wnuk – Główna Księgowa, omówiła bilans Gminy Łazy za 2021 rok. 

- bilans z wykonania budżetu Gminy Łazy,  

- bilans jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego,  

- rachunek zysków i strat jednostki  

- zestawienie zmian w funduszu jednostki,  

- informację dodatkową. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną  opinię o przedłożonym przez 

Burmistrza Łaz sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok.  

Materiały w tej sprawie zostały przekazane Radnym w wersji elektronicznej oraz  

znajdują się w Biurze Rady do wglądu. 

Radni Rady Miejskiej w Łazach wzięli udział w dyskusji. Na pytania radnych, 
szczegółowych wyjaśnień udzieliła Pani Małgorzata Wnuk. 



Ad.3. 

Anna Staniaszek - Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łazach - zapoznała Radnych            

z korespondencją jaka wpłynęła do Rady Miejskiej w Łazach.  

 

Korespondencja jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

Radna Edyta Wójcik zapytała czy w bieżącym roku odbędą się „Dni Łaz”. 

 

Pan Grzegorz Piłka – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury w Łazach powiedział, że      

w dniu 25 czerwca 2022 r. odbędzie się jednodniowe  „Święto Kupały”.  

 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                     

Protokół sporządziła Iwona Kurzeja                                       Przewodnicząca 

                                                                                          Rady Miejskiej w Łazach 

 

                                                                                              /-/  Anna Staniaszek 

 


